
PROTOKÓŁ Nr 73 /2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 28 lipca  2010 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 
a/ trzech członków Komisji Kultury i Oświaty / nieobecni – I. Kuziak, M. Mnich / 
b/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
c/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
d/ Beata Spierewka-Tyrkinhejm – Dyrektor Zespołu Szkół 
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, 
5. Sprawy bieżące. 
 
Ad 1- 2 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 3 
 
Projekt uchwały w sprawie: 
 
a) 
udzielenia dotacji celowej z budżetu gminy Dębnica Kaszubska, Parafii  p.w. NMP Królowej 
Polski w Budowie oraz Parafii p.w. Św. Jana Chrzciciela w Dębnicy Kaszubskiej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy. Poinformowała, że dotacja 
jest wkładem własnym wymienionych parafii, którą Gmina przekaże na konto 
poszczególnych parafii  
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
b) 
Zatwierdzenia projektu pod tytułem „Bawię się, uczę i rozwijam 2” realizowanego w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 
Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy. 
Poinformowała, że program został przygotowany przez Sz. P. Motarzyno na kwotę 
556.423,88 zł. Program realizowany będzie do końca grudnia 2012 roku. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
c) 
Zatwierdzenia projektu pod tytułem „Nauka to nie tylko ważna sprawa ale także dobra 
zabawa” realizowanego w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 
Projekt uchwały przedstawiła Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy. 
Poinformowała, że program przygotowała Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej na 
kwotę 1.023.163 zł. Pieniądze przeznaczone będą na zajęcia pozalekcyjne, wydarzenia 
kulturalne, profilaktykę oraz podniesienie wyrównania szans edukacyjnych. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 



Ad 4 
 
 Członkowie komisji korzystając z obecności na posiedzeniu Wójta zadawali pytania 
odnośnie przeprowadzanego remontu w „starym budynku” przy kompleksie gimnazjalnym. W 
tym budynku przygotowuje się pomieszczenia lekcyjne dla dzieci nauczania zintegrowanego. 
Wójt przedstawił Komisji plan przebudowy wewnętrznej w „starym budynku”. 
Na parterze i I piętrze uzyska się 5 izb lekcyjnych. II piętro pozostanie dla gimnazjalistów. 
Ścieżki komunikacyjne będą odgrodzone w celu wykluczenia wspólnego kontaktowania się 
gimnazjalistów z uczniami szkoły podstawowej. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołował|:                                                                                              Przewodnicząca 
K. Olech                                                                                                 Komisji Kultury i Oświaty 
 
 
                                                                                                                          Jadwiga Karaś   
  
  

 


